
PROTOKÓŁ NR LI/2021 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 27 września 2021 r. 
 

Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym  

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, 

rozpoczęły się o godz. 11.03. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

Nieobecny radny: Karol Wójcik. 

 

Ad I/ Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie 

quorum: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dzień dobry Państwu. Otwieram 

pięćdziesiątą pierwszą (LI) nadzwyczajną sesję Rady miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. Jak zwykle, na wstępie dokonam sprawdzenia listy obecności, 

by wiedzieć, czy posiadamy wymagane kworum by podejmować prawomocne 

uchwały. Ja będę odczytywała Państwa Radnych z listy, a Państwo będą 

potwierdzać swoją obecność. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda –  Renata Duda, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  
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Radny A. Głąb – Artur Głąb, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, obecna. Dzień dobry Państwu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, obecna. Sajda 

Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, obecny. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. Nieobecny. Wrona 

Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, Szanowni Państwo,  

że posiadamy wymagane kworum, by podejmować prawomocne uchwały. Witam 
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Państwa Radnych serdecznie. Witam Prezydenta Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego – Pana Jarosława Górczyńskiego. Witam Panów 

Wiceprezydentów: Piotra Dasiosa i Dominika Smolińskiego. Witam Skarbnika 

Miasta – Pana Sławomira Kijaka. Witam wszystkich Państwa obecnych  

na obradach dzisiejszej sesji, a także internautów obserwujących obrady sesji  

on line. Szanowni Państwo, jak zwykle na wstępie, to taki mój obowiązek, żeby 

przypomnieć Wam, iż jeśli podajemy dane osobowe, czyli imię, nazwisko, własne 

dane osobowe, imię, nazwisko, adres, to mamy świadomość, że obrady sesji są 

nagrywane i utrwalane. Z mocy prawa natomiast, nie jest wymagane od nas żadne 

upoważnienie, by te dane osobowe ujawniać. Natomiast, jeśli Państwo chcą  

w wypowiedziach używać nazwisk, adresów osób trzecich, muszą Państwo 

posiadać upoważnienie od tych osób. To jest pierwsze przypomnienie. I druga 

informacja, że w związku z ustawami dotyczącymi aplikacji mobilnych 

podmiotów publicznych na stronach internetowych, wszystkie materiały 

samorządu na stronach samorządu terytorialnego muszą być przystosowane dla 

osób niepełnosprawnych. Stąd też, nagrania obrad sesji Rady Miasta będą 

uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących.  

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Szanowni Państwo Radni, porządek 

obrad dzisiejszej sesji otrzymaliśmy wraz z materiałami. Czy Państwo Radni mają 

uwagi do porządku obrad? Nie widzę.  

 

Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 

I. Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie quorum.  

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na 

2021 rok, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski, 

3) zbycia nieruchomości, 

4) zbycia części nieruchomości,  

5) nabycia nieruchomości, 

6) nabycia nieruchomości, 
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7) nabycia nieruchomości, 

8) nabycia nieruchomości, 

9) nabycia nieruchomości, 

10) wyrażenia zgody na wynajęcie części nieruchomości oraz odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy,  

11) wyrażenia zgody na wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem  

o przekazanie prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa, 

12) zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu, 

13) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski,  

14) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 

15) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. 

 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Ad III/Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – W takim razie przechodzimy  

do punktu trzeciego porządku obrad, a mianowicie podejmowanie uchwał  

w sprawach. Jako pierwszy projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Samorządową, Komisję Edukacji 

Wychowania, Kultury i Sportu, Komisję ds. Rodziny. Proszę Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie nam opinii komisji. Proszę Przewodniczącego Komisji 

Samorządowej.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca, 

Komisja Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Przewodniczącego 

Komisji Edukacji.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Pani Przewodnicząca, Komisja Edukacji również pozytywnie zaopiniowała ten 

projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I proszę o wypowiedź 

Przewodniczącego Komisji ds. Rodziny. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza –  Pani Przewodnicząca, 

Komisja ds. Rodziny również pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt 

uchwały.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania, bądź uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, wobec powyższego 

poddaję pod głosowanie projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. Przystępujemy do głosowania: 

Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  
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Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, również jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol, nie ma. Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, Szanowni Państwo,  

że uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021(załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/92/2021 – załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Samorządową, 

Komisję Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu oraz Komisję ds. Rodziny,  

a także Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

nam opinii komisji. Proszę o zabranie głosu Kamila Kutrybę. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K Kutryba – Pani Przewodnicząca, 

Komisja Samorządowa również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Edukacji Mariusza Łatę.  

Przewodniczący Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu – M. Łata – 

Pani Przewodnicząca, Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji ds. Rodziny Marka Giemzę. 

Przewodniczący Komisji ds. Rodziny – M. Giemza – Pani Przewodnicząca, 

Komisja ds. Rodziny pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetu Włodzimierza Steca.  

Przewodniczący Komisji Budżetu Wł. Stec – Pani Przewodnicząca, Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

uwagi, bądź zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie 

przystępujemy do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielone przez przedszkola 

prowadzone przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski. Przystępujemy  

do głosowania: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny  M. Giemza – Giemza Marek, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. Bożenna 

Morycińska. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 



8 

 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny  D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że również i ten projekt 

uchwały podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za świadczenia udzielone przez przedszkola prowadzone przez 

Gminę Ostrowiec Świętokrzyski (załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/93/2021 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Następny projekt uchwały dotyczy 

zbycia nieruchomości o łącznej powierzchni 4,4519 ha, położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Targowej. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji o podania 

nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja oczywiście pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały dotyczącej zbycia nieruchomości o łącznej 

powierzchni 4,4519ha położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Targowej. 

Głosujemy: Choinka Stanisław. 
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Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec –Marzec Marcin, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny –Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  
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Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że również ten projekt 

uchwały podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości 

(załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/94/2021 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I kolejny projekt uchwały dotyczy 

zbycia części nieruchomości o pow. 0,0044 ha, położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Wąwozy. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji o podanie 

nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej zbycia części nieruchomości  

o powierzchni 0,0044 ha, położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim przy  

ul. Wąwozy. Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny  M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Marcin Marzec.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że również i ten projekt 

uchwały przyjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia części nieruchomości 

(załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/95/2021 – załącznik nr 9 do protokołu. 
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5) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały dotyczy 

nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0116 ha położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Koralowej. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę więc Przewodniczącego o podanie 

nam opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie głosujemy projekt 

uchwały dotyczący nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0116 ha położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Koralowej. Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny  M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny  M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny  D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny  K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 
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Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie. 

  

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości 

(załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/96/2021 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

6) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczący nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0018 ha położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Koralowej. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego Komisji  

o zabranie głosu. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie głosujemy projekt 

uchwały dotyczący nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0018 ha położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Koralowej. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę tę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości 

(załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/97/2021 – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

7) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały dotyczy 

nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0020 ha położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Koralowej. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę zatem Przewodniczącego o zabranie 

głosu.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała wspomniany projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie głosujemy projekt 

uchwały dotyczący nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0020 ha położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Koralowej. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 
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Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec –Marzec Marcin, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec –Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że projekt uchwały, 

właściwie to już uchwałę podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości 

(załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/98/2021 – załącznik nr 15 do protokołu. 

 

8) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I następny, kolejny projekt 

uchwały dotyczący nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0201 ha położonej 

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Koralowej. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę o opinię komisji. 
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Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, a więc głosujemy projekt uchwały 

dotyczący nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0201 ha położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Koralowej. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny  M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  
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Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, również jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Wrona Jerzy, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę tę również 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości 

(załącznik nr 16 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/99/2021 – załącznik nr 17 do protokołu. 

 

9) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały dotyczy 

nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0403 ha, położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, również przy ul. Koralowej. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Przewodniczącego o podanie 

nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie głosujemy projekt 

uchwały dotyczący nabycia nieruchomości o powierzchni 0,0403ha położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Koralowej. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Giemza Marek, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  
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Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny  D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, również jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Wrona Jerzy. Wrona Jerzy. Nie widzę. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Stanisława Choinkę o zabranie 

głosu, ale wcześniej powiem, że uchwałę tę również podjęliśmy jednogłośnie, 

chociaż ubył nam jeden Pan Radny – Jerzy Wrona.  
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Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie nabycia nieruchomości 

(załącznik nr 18 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/100/2021 – załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę o zabranie głosu Stanisława 

Choinkę. 

Radny St. Choinka – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie 

Prezydencie! Chciałem podziękować za przyjęcie tych pięciu ostatnich uchwał, 

które podjęliśmy, a dotyczą one w większości wszystkie ul. Koralowej, która 

rozumiem, będzie miała w tym momencie, czy osiągnie dzięki zakupowi tych 

gruntów, będzie miała odpowiednie parametry, jako w przyszłości droga w pełni 

powiedzmy, doposażona we wszystkie media. Wiemy jakie są problemy  

z niektórymi uliczkami wąskimi na Koszarach, gdzie kiedyś, w starych czasach, 

ktoś podzielił działki, wyznaczył drogę trzymetrową, w której nie wiadomo w jaki 

sposób te media usadowić. W tym momencie ul. Koralowa będzie się łączyć już  

z piękną ulicą, którą oddawaliśmy – Szmaragdową, a którą kiedyś też, jako 

miasto komunalizowaliśmy Dlatego myślę, że jest to bardzo mądre i przemyślane 

działanie Urzędu Miasta. I tutaj kieruję podziękowania w kierunku 

projektodawcy, czyli Prezydenta Miasta – Jarosława Górczyńskiego, któremu za 

te działania na osiedlu Koszary chcę w tym miejscu z mojej strony podziękować. 

Dziękuję pięknie, Pani Przewodnicząca za oddanie głosu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Panie Prezydencie  

o zabranie głosu.  

Prezydent Miasta  – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie Radni! 

Drodzy internauci! Bo na pewno nas oglądają. Pozdrawiam z tego miejsca. Chcę 

złożyć też z tego miejsca podziękowania na ręce Pani Naczelnik Anny 

Targowskiej, bo to Wydział Mienia Komunalnego przygotowywał i słusznie 

zauważył Radny Stanisław Choinka, to pozwoli uporządkować w przyszłości  

i doprowadzić tam nowy standard nawierzchni na ul. Koralowej. Ale co nie mniej 

istotne, i bardzo chcę zwrócić Państwu uwagę, zachęcam wszystkich, przyszłych 

potencjalnych nabywców do licytowania działek w tym obrębie, bo za jakiś czas 

zaczniemy ten kompleks działek miejskich, gminnych w tym obszarze też 

sprzedawać. Więc, tutaj ukłon w stronę Pana Radnego Stanisława Choinki, aby 

też zachęcał do licytowania dobrych działek w bardzo miłej, sympatycznej 

okolicy. Dziękuję bardzo. 
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10) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Przechodzimy, 

Szanowni Państwo Radni do kolejnego projektu uchwały dotyczącej wyrażenia 

zgody na wynajęcie części nieruchomości o pow. 111m2 oraz odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. Nieruchomość ta jest 

położona w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Podgórze. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę więc 

Przewodniczącego o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, wobec tego przechodzimy  

do głosowania projektu uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wynajęcie części 

nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy. Głosujemy. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, również jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. Nieobecny. 

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. Obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Obecny. Dobrze, dobrze. Zawadzki 

Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie 

części nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy (załącznik nr 20 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/101/2021 – załącznik nr 21 do protokołu. 

 

11) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego  

z wnioskiem o przekazanie prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa. 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Strategii i Rozwoju Miasta. 

Proszę Przewodniczącego Komisji o przedstawienie nam opinii komisji.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Komisja 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, a więc głosujemy projekt uchwały 
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dotyczący wyrażenia zgody na wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego  

z wnioskiem o przekazanie prawa własności nieruchomości Skarbu Państwa. 

Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. Morycińska 

Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  
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Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. Wrona Jerzy. Zawadzki 

Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę tę również 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem o przekazanie prawa 

własności nieruchomości Skarbu Państwa (załącznik nr 22  do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/102/2021 – załącznik nr 23 do protokołu. 

 

12) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia 

ich przebiegu. Chodzi tu o ul. Przemysłową. Projekt uchwały był opiniowany 

przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisję Samorządową. Proszę 

Przewodniczących Komisji o zabranie głosu. Jako pierwszy zabierze głos 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję i proszę Przewodniczącego 

Komisji Samorządowej. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania 

projektu uchwały dot. zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Giemza Marek, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec –Włodzimierz Stec, również jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych i ustalenia ich przebiegu (załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/103/2021 – załącznik nr 25 do protokołu. 

 

13) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I kolejny projekt uchwały 

dotyczący przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. Projekt 

uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta oraz Komisję 

Budżetu. Proszę Przewodniczących Komisji o zabranie głosu. Proszę 

Przewodniczącego Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja oczywiście pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca, Komisja 

Budżetu, również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Wobec tego głosujemy projekt 

uchwały dotyczący przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski. Choinka 

Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  
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Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, również jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę tę również 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski (załącznik nr 26 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/104/2021 – załącznik nr 27 do protokołu. 
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14) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2021. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetu. Proszę Przewodniczącego Komisji Włodzimierza Steca o zabranie 

głosu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca, Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę o zabranie głosu Radnego Mateusza 

Czeremchę. 

Radny M. Czeremcha – Dziękuję Pani Przewodnicząca za udzielenie głosu. Mam 

takie pytanie, w zasadzie prośbę o przybliżenie, objaśnienie pozycji, w których 

następuje zmniejszenie wydatków. A mianowicie, drogi publiczne, gdzie wydatki 

bieżące zmniejszamy o 252 tys. zł, szkoły podstawowe, gdzie również wydatki 

bieżące zmniejszamy o kwotę 56 tys. zł, oddziały przedszkolne w szkołach 

podstawowych, gdzie następuje zmniejszenie wydatków o 5 tys. zł oraz o pozycję 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, gdzie zmniejszamy 

wydatki bieżące o 80 tys. zł. Proszę bardzo o przybliżenie. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, proszę zatem o odpowiedź, Panie 

Prezydencie. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Był czas na komisji, żeby się zapoznać,  

ale może Pan Skarbnik tak w skrócie telegraficznym.  

Skarbnik Miasta – S. Kijak – Dzień dobry Państwu. Zmiany budżetu trzeba 

rozpatrywać kompleksowo. Ciężko tu mówić o poszczególnych pozycjach tam, 

gdzie się zmniejsza, zwiększa. Ale tak może pokrótce. W przypadku dróg 

publicznych zdjęte części planu na Rynek Denkowski, gdzie jednocześnie 

zmniejszamy dochody i wydatki dla tej pozycji. Część środków przesunięta na 

inne zadania. W przypadku szkół podstawowych to też zmiany, że tak powiem 

rozpatrywane muszą być wspólnie. Generalnie dla oświaty ten plan rośnie o 120 

tys. Dotyczy to przesunięcia między poszczególnymi jednostkami, między 

klasyfikacją budżetową. W przypadku pomocy społecznej tutaj, dzięki uzyskaniu 

większych środków z zadań zleconych, była możliwość przesunięcia planu 

MOPS-u z zadań własnych na dotacje dla biblioteki, co jest też opisane  

w uzasadnieniu. To myślę, że tak pokrótce, dziękuję.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Radny Mateusz 

Czeremcha. 

Radny M. Czeremcha – Pani Przewodnicząca, ja mam prośbę o powagę 

prowadzenia sesji. Pan Prezydent tutaj pozwala sobie na takie nieprzyjemne 

uwagi. Ja chciałbym tylko zauważyć, że materiały otrzymaliśmy już późną nocą 

do skrzynek pocztowych. Bodajże w czwartek późną nocą. Natomiast komisje 

odbywały się w piątek w godzinach pracy wielu radnych. I radni nie byli w stanie, 

no ja mówię o sobie. Nie byłem w stanie się zapoznać z projektem tejże uchwały. 

Prośba byłaby taka, żeby Pan Prezydent może zajął się bardziej sprawami 

merytorycznymi, a nie pouczaniem radnych. Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, ale ja myślę, Panie Radny, 

że to działa w obie strony, że również w tym momencie i Pana wypowiedź nie 

była zbyt grzeczna. A więc, jakby jest remis. Czy Państwo Radni mają jeszcze 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę, wobec powyższego głosujemy 

projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny  A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec –Włodzimierz Stec, również jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę podjęliśmy 

jednogłośnie.  

 

Radni RM przy 21 głosach za, przy braku głosów przeciwnych i przy jednym 

głosie wstrzymującym - podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021 (załącznik nr 28  

do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/105/2021 – załącznik nr 29 do protokołu. 

 

15) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I ostatni, kolejny już dzisiaj 

projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. Ci z Państwa, 

którzy byli na Komisji Budżetu wiedzą, że tam w punkcie 7 w uzasadnieniu 

należy poprawić sobie i skreślić trzy zera. Trzy zera skreślić w cyfrze i wówczas 

będziemy ten projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przyjmować. Projekt 
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uchwały był opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczącego 

Komisji o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Pani Przewodnicząca, Komisja Budżetu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Proszę Dariusza Kaszubę o zabranie głosu. 

Radny D. Kaszuba – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Bardzo proszę o konkretne 

wyjaśnienie, jako że uwaga Pani Przewodniczącej była mało precyzyjna. Gdzie te 

zera skreślamy? Nie jestem członkiem Komisji Budżetu, uprzedzając pytanie. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Już, już za sekundę. Tam jest  

w uzasadnieniu punkt 7 uzasadnienia.  

Radny D. Kaszuba – Przepraszam, objaśnienia czy  uzasadnienia?  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – W uzasadnieniu w punkcie 7. Czy  

w objaśnieniach? W objaśnieniach – tak, przepraszam. Czy już, już. Bo mi się 

gdzieś zaplątał ten projekt uchwały. Już, pkt 7 w poz. 1324 wprowadzono nowe 

przedsięwzięcie pod nazwą "Ekologiczny transport miejski w Ostrowcu 

Świętokrzyskim IV etap." Z kwotą realizacji w roku 2023 wynoszącą  – i tu jest ta 

cyfra 24 mln 907 500 przecinek – skreślić trzy zera. Czy to już jest jasne?  

Radny D. Kaszuba – Dziękuję Pani Przewodnicząca. Teraz już wiem, że ta 

astronomiczna kwota nie ma tutaj miejsca.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – No tak, bez sensu było. No więc, czy 

są pytania jeszcze do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie głosujemy 

projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. Choinka 

Stanisław.  

Radny St. Choinka – Stanisław Choinka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz.  

Radny M. Czeremcha – Mateusz Czeremcha, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Giemza Marek, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  



32 

 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że i tę uchwałę 

podjęliśmy również jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniający uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-

2029 (załącznik nr 30 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr LI/106/2021 – załącznik nr 31 do protokołu. 
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Ad IV/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – W tym momencie wyczerpaliśmy, 

Szanowni Państwo, porządek obrad. Zamykam więc obrady pięćdziesiątej 

pierwszej (LI) nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

Dziękuję bardzo i do widzenia. 

 

Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 11.48. 

 

 

Przewodniczyła: 

Przewodnicząca Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Irena Renduda-Dudek 

 

Protokołowały: 

Marta Kamińska  

Eliza Kaniewska  

 

  

 


